

**Association européenne des  
Anciens Parlementaires**

—  
**European Association of  
Former Parliamentarians**



FP-AP  
SECRETARIAT

Place de la Nation, 1  
BE - 1009 Bruxelles

**Statement on the terrorist attacks  
on the people of Israel**

**Déclaration sur les attaques  
terroristes contre le peuple d'Israël**

The European Association of Former Parliamentarians of the member states of the Council of Europe firmly condemns the cruel and craven terrorist attacks by Hamas on the Israeli people.

*L'Association européenne des anciens parlementaires des États membres du Conseil de l'Europe condamne fermement les attaques terroristes cruelles et lâches perpétrées par le Hamas contre le peuple israélien.*

There is no justification at all neither political nor religious for such tremendous crime against humanity.

*Il n'existe aucune justification politique ou religieuse à un crime contre l'humanité d'une telle ampleur.*

Randomly targeting innocent people, elderly ones, children, even babies, shows just insane murderous rage and has nothing to do with legitimate interest of the Palestinian people.

*Le ciblage aveugle de personnes innocentes, de personnes âgées, d'enfants et même de bébés témoigne d'une rage meurtrière insensée et n'a rien à voir avec les intérêts légitimes du peuple palestinien.*

*FP-AP, Paris, 11/10/2023*